[bookmark: _Hlk66279127]关于开展“感知中国——走读贵州少数民族新农村”体验活动的通知

为丰富留学生生活，更好地体验中国文化，学院组织开展“感知中国——走读贵州少数民族新农村”体验活动。

1、 活动时间
2021年3月26日(星期五)
2、 活动地点
黔南布依族苗族自治州惠水县好花红镇好花红村
3、 报名须知
即日起在校留学生均可自愿报名，并填写报名表交到班主任处，报名截止时间2021年3月18日。活动结束后，中国政府奖学金生每人用中文完成一篇500字活动心得，并于3月31日前交到班主任处。

附件：“感知中国——走读贵州少数民族新农村”体验活动报名表



贵州大学国际教育学院
2021年3月10日

Notice on the activity of 
Experiencing China - Discovering Guizhou Minority New Countryside
In order to enrich the life of international students and experience Chinese culture, CIE will organize an activity of Experiencing China - Discovering Guizhou Minority New Countryside.
1. Time: March 26, 2021(Friday)
2. Location: Haohuahong Village, Haohuahong Town, Huishui County, Qiannan Buyi and Miao Autonomous Prefecture
3. Notes to Registration
From now on, all the international students remaining on campus can apply to participate in the activity voluntarily and fill out the registration form and submit it to the head teacher before March 18, 2021. After the activity, Chinese Government Scholarship students are required to write a 500-word essay in Chinese about your feelings, experiences and thoughts and handed it to the head teacher before March 31.
[bookmark: _Hlk66288407]Attachment: Registration Form for the Activity of Experiencing China - Discovering Guizhou Minority New Countryside

College of International Education
March 10, 2021


“感知中国——走读贵州少数民族新农村”体验活动报名表
Registration Form for the Activity of Experiencing China - Discovering Guizhou Minority New Countryside
	中文名
Chinese Name
	
	护照姓名
English Name
	

	班  级
Class
	
	专  业
Major
	

	护照号
Passport No.
	
	联系电话
Mobile No. 
	[bookmark: _GoBack]

	紧急联系电话（家人或朋友）（至少填写两个）
Emergency Phone No. (Family or Friends)
（At least two）
	

	承诺书
Commitment
我自愿申请参加国际教育学院组织的“感知中国——走读贵州少数民族新农村”体验活动。
在此承诺，我遵守各项纪律，服从带队老师安排，遵守当地民族习惯，认真学习。
I voluntarily applied to participate in the Activity of Experiencing China - Discovering Guizhou Minority New Countryside organized by CIE.
I promise that I will abide by all disciplines, obey the arrangements of leading teachers, respect the customs of local ethnic minorities, and focus on learning new things.


承诺人（签字）Signature：               （中文名）（Chinese）

                 （护照姓名）（English）


	学院意见College Comment

	


注：本表3月18日前交班主任。Note: Please submit this form to your head teacher before March 18.
